

2025-2026年度

親子活動—獅子會自然教育中心

Parent-Child Activity - Lions Nature Education Centre

班級(Class): N.2

地點(Location): 獅子會自然教育中心
Lions Nature Education Centre

活動目標(Target):

1. 認識不同種植的工具和保護農作物的方法。
 2. 認識大自然有趣的地方和事物。
 3. 培養幼兒愛護植物、享受和欣賞大自然。
1. Learn about different planting tools and ways to protect crops.
 2. Discover interesting places and things in nature.
 3. Foster young children's care for plants, and encourage them to enjoy and appreciate nature.

活動簡介(Activity Overview):

本校於2026年3月20日（星期五）在獅子會自然教育中心舉行了親子活動。活動期間，幼兒參與「郊野遊蹤」中的「我是小農夫」、「保護小幼苗」及「親親大自然」活動，並透過導賞活動遊覽中心各展覽館和農地，認識不同種植工具、保護方法以及發掘大自然有趣的地方和事物，從而培養愛護植物、享受和欣賞大自然的態度。

Our school held a parent-child activity at the Lions Nature Education Centre on Friday, March 20, 2026. During the event, the children participated in the "Countryside Adventure" programme, which included activities such as "I am a Little Farmer," "Protect the Little Plants," and "I Love the Nature." Through guided tours, they visited the centre's various exhibition halls and farmlands to learn about different planting tools and crop protection methods, as well as discovered interesting places and things in nature. This experience helped cultivate their care for plants and fostered an attitude of enjoying and appreciating nature.

